

全日制學士學位課程

**FULL-TIME  
UNDERGRADUATE PROGRAMMES**

---

## 全日制學士學位課程 - 概況

### **Full-time Undergraduate Programmes – Overview**

---

本院現時開設五個五年全日制學士學位課程，包括文學士（中國語文研究）及教育學士（中國語文教育）同期結業雙學位課程、文學士（英國語文研究）及教育學士（英國語文教育）同期結業雙學位課程、教育學士（數學及數學教育）學位課程、教育學士（健康與體育運動科學）學位課程及教育學士（幼兒教育）學位課程，為完成中學課程並有志從事教育工作的人士，提供理論（學科知識）與實踐（教學專業）並重的培訓。

本院亦開設兩個二年全日制學士銜接課程，包括理學士（運動科學與健康教育）課程及文學士（幼兒教育）課程，為持有本地認可之高級文憑或副學士資歷人士，提供額外的學術及專業培訓。

2022-2023 年度開設之四年全日制理學士（學習設計與科技）學位課程為綜合課程，由教育學院、工程學院和理學院共同開辦，一方面為學生提供知識、技能和領袖能力的培養，同時亦重視個人在常規教育環境內外的學習和發展。

The Faculty currently offers five 5-year full-time undergraduate programmes, namely Bachelor of Arts (Chinese Language Studies) and Bachelor of Education (Chinese Language Education) Co-terminal Double Degree Programme, Bachelor of Arts (English Studies) and Bachelor of Education (English Language Education) Co-terminal Double Degree Programme, Bachelor of Education (Mathematics and Mathematics Education) Programme, Bachelor of Education (Physical Education, Sports Science and Health) Programme, and Bachelor of Education (Early Childhood Education) Programme. These programmes aim at nurturing secondary school graduates who are interested in the teaching profession by providing a balanced context of foundation (subject content knowledge) and practical (pedagogic knowledge) training.

The Faculty also offers two 2-year full-time top-up degree programmes, namely Bachelor of Science (Exercise Science and Health Education) Programme and Bachelor of Arts (Early Childhood Education) Programme. These programmes aim to provide additional academic and professional training for local Associate Degree or Higher Diploma Holders.

A 4-year full-time Bachelor of Science (Learning Design and Technology) Programme is introduced in 2022-2023. It is an integrative programme jointly offered by the Faculties of Education, Engineering and Science to equip students with knowledge, competencies, and leadership to facilitate learning and development in and beyond the formal education settings.

## I. 入學資格 Admission Requirements

入學要求請參考香港中文大學入學及學生資助處網頁 ( <https://admission.cuhk.edu.hk> )。

Please refer to the Office of Admissions and Financial Aid, CUHK (<https://admission.cuhk.edu.hk>) for details of admission requirements.

## II. 課程結構 Curriculum Structure

所有本科課程均採用靈活的學分制度。五年及四年全日制學士學位課程的整體課程結構包括主修課程 ( 學院課程、主修要求及主修選修 )、副修課程 ( 自由修讀 ) 及大學核心課程；而二年全日制學士銜接課程的整體課程結構則包括主修課程 ( 主修要求及主修選修 ) 及大學核心課程。課程結構及畢業學分要求，請參考香港中文大學學務及素質組 ( <https://www.aqs.cuhk.edu.hk> ) 或課程網頁。

All undergraduate programmes are built on a flexible credit unit system. The overall curriculum structure of the 5-year full-time undergraduate programmes includes Major Programme (Faculty Package, Major required and Major elective), Minor Programme (optional) and University Core Requirements; while the overall curriculum structure of the 2-year full-time top-up degree programmes include Major Programme (Major required and Major elective) and University Core Requirements. Please refer to the Academic and Quality Section, CUHK (<https://www.aqs.cuhk.edu.hk>) or programme website for the curriculum structure and units requirements for graduation.